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S. Maldonado 
renova i 
seguirà a la 
Penya les 
dues properes 
temporades  

 PENYA                                      P. 8

“Es van endur 
material que haurien 
d’haver traspassat” 

Un detingut a Sant Crist per 
fer difusió de l’Estat Islàmic

Parlem amb l’alcaldessa Dolors Sabater sobre els primers dies de govern
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La nova alcaldessa assegura que s’han trobat qüestions sense solucionar i que a final de mandat el PP va donar unes ordres de les que ara s’estan “pagant les conseqüències”, com ara la neteja de la ciutat

“Ens hem trobat coses que un bon govern hauria d’haver deixat lligades”
 “Es pot trobar 

l’equilibri entre 
la participació i 
l’agilitat de gestió” 

  “Les dades de 
la Guàrdia Urbana 
demostren que 
la Omega estava 
desaprofitada”

 “Hem trobat 
calaixos buits i 
coses que farem 
públiques”

 “M’agradaria 
fer processos de 
participació sobre 
els grans temes 
de la ciutat” 

 “Els efectes 
d’aturar el canal 
serien molt més 
greus que les de 
tirar-ho endavant” 

 “Volem que el 
PP deixi de fer 
soroll i ens deixi 
treballar”

Qui és Dolors Sabater?
Una persona que ha treballat per a la ciutat 
des de l’associacionisme. Mai havia estat 
en política, no he militat a cap partit. Tam-
bé sóc professora, molt vinculada a Llefià 
i La Salut per temes de treball comunitari. 
Tot i així conec molt tots els barris per la 
meva trajectòria. Visc al Manresà, però he 
viscut també al Centre.

Fa un any, fent classe al Júlia Min-
guell, pensava en governar la ciutat?
En aquell moment no formava part dels 
meus plans ni tan sols liderar un pro-
jecte polític. Sí estava preocupada per la 
situació de la ciutat i participava a totes 
les iniciatives polítiques i plataformes que 
s’impulsaven per trobar una alternativa 
d’esquerres al govern local. 

La participació ciutadana i l’agilitat 
de gestió d’una ciutat tan gran i amb 
tantes urgències com Badalona són 
compatibles? 
Es pot trobar l’equilibri. Quan cal prendre 
decisions ràpides, encara que no puguis 
fer tot un procés participatiu i assemblea-
ri, sí pots adoptar un tarannà d’escoltar 
aquest problema amb tots els agents 
afectats. No totes les decisions s’han de 
prendre per assemblea. Un exemple són 
l’operatiu de seguretat de la nit de Sant 
Joan i les primeres modificacions dins la 
Guàrdia Urbana.

La dissolució de la Unitat Omega es 
va consensuar amb la direcció poli-
cial?
Evidentment.

I es comptarà amb l’opinió del cos 
en la reestructuració de setembre?
Es treballarà amb la direcció de la Guàr-
dia Urbana i amb els sindicats. Això no 
significa que tothom pugui arribar a estar 
d’acord. No és fàcil trobar el consens. Els 
canvis que impulsem responen a una línia 
política. Sempre hi haurà persones que hi 
discreparan, igual que hi van haver treba-
lladors que van discrepar amb les idees 
del mandat anterior. La supressió de la 
Unitat Omega, per exemple, no ha agradat 
a algunes persones, però la realitat és que 
hem aconseguit que hi hagin uns plusos 
d’horari nocturn que estiguin més repartits 
i afavoreixin més treballadors.

La Guàrdia Urbana i la seguretat va 
ser un dels pilars del govern del PP. 
Té a veure amb el fet que hagi estat 
un dels primers àmbits en ser mo-
dificat?
Veient els informes de la Unitat Omega i 
valorant el servei, podem afirmar que és 
més útil que hi hagi tres patrulles més 
cada nit, que no disposar d’una unitat 
especialitzada antiavalots. Les dades de-
mostren que la Omega estava desaprofita-
da, perquè hi havia molt poques ocasions 
en les quals hagués d’intervenir com a 
unitat antidisturbis. Teníem un cos espe-
cialment preparat i molt dotat a nivell de 
material per fer front a un servei que no 
havia d’afrontar habitualment; al final, es 
feia servir com a patrulla normal.  Ara bé, 
es vol distorsionar la realitat, fer creure a 
la població que per treure la Omega estan 
passant una sèrie de coses, i això no és 
cert. Qui vulgui manipular, ho pot fer. Fa-
rem un pla de comunicació per facilitar a 
la ciutadania les dades reals i puguin con-
trastar les mentides i els rumors.

La neteja va ser un altre dels àmbits 
més treballats pel PP. Tenen pensat 

modificar alguna cosa?
No hem fet cap modificació en aquest 
sentit. Sí ens em trobat amb coses es-
tranyes. Hem rebut queixes, com si el 
servei hagués canviat, quan no hem do-
nat cap instrucció. Estem estudiant-ho. 
Hem descobert que es van donar ordres a 
l’anterior mandat per incrementar les ho-
res els darrers dies de la campanya que 
després s’han hagut de recuperar. Estem 
pagant conseqüències de coses que es 
van deixar lligades i estem demanant 
explicacions.

També es van trobar amb la manca 
del vaixell que recull els sòlids de la 
platja. Alguna cosa més?
Ens hem trobat amb moltes coses que en 
teoria un bon govern hauria de deixar lli-

gades, i no ho estan. La ciutat no té fonts 
públiques. Això és conseqüència de que 
durant el mandat anterior, quan es gene-
rava un problema amb una font, una ava-
ria, un ús inapropiat...fos quin fos, enlloc 
d’afrontar-lo, el govern suprimia la font, no 
resolia el problema. Un altre cas és el del 
Badalona. Al maig, Engestur retira les gra-
des de l’estadi provisional, i el govern ante-
rior no posa en marxa la solució perquè el 
15 de juliol, que és quan s’ha d’autoritzar el 
camp perquè l’equip hi pugui competir, la 
instal·lació tingui les grades adequades. És 
una llàstima perquè qui acaba perjudicat és 
el veí. Si hi ha intenció o no, no ho puc va-
lorar. Tot plegat fa pensar, si més no, en una 
falta de responsabilitat envers de la ciutat.

Han trobat res als calaixos?
Hem trobat coses que les farem públiques 
quan les puguem documentar correcta-
ment. També hem trobat calaixos buits. 
D’Alcaldia, per exemple, i és una qüestió 
que estem investigant. Hi ha informació 
que hauria d’estar aquí i no hi és. Es van en-
dur una sèrie de material que algú m’hauria 
d’haver traspassat. Per sort hi ha bons tèc-
nics a la casa i anem rescatant informació.

Quina és la situació econòmica?
Ara estem treballant amb l’interventor per 
fer canvis de partida. Ens trobem sorpre-
ses; hi ha coses que s’ha dit a la gent que 
es farien i que estan pressupostades i no 
ho estan; àmbits en els que s’ha gastat 
més del 80% del pressupost quan estem 
a meitat d’any, partides que acabaran amb 
dèficit...  

Un cop dins l’administració i havent 
analitzat per sobre la situació, creu 
que hi ha alguna proposta del seu 
programa polític que no podran des-
envolupar?
Hem de posar les auditories en mar-
xa. Teníem clar que s’havien de fer, però 
un cop a dins i després de veure certes 
coses, ho tenim encara més clar. Les 
qüestions econòmiques s’han d’endreçar, 
però de moment mantenim la possibilitat 
d’alliberar uns diners per a emergències. 
No renunciem a generar processos parti-
cipatius al voltant dels temes de ciutat. 

Consultaran pel que fa al canal del 
Gorg?
El regidor d’Urbanisme, Oriol Lladó, es va 

reunir dimarts amb entitats i afectats. Els 
va tranquil·litzar i els va explicar quins són 
els aspectes en els que creiem interessant 
promoure la participació i donar respos-
ta, com ara els solars i la seva neteja, els 
usos dels terrenys, quins equipaments hi 
haurà d’haver. També ens vam trobar amb 
la FAV, amb qui també es va parlar del 
canal. S’ha programat una reunió el dia 
16 amb tots, on podrem parlar del tema 
en profunditat. El canal ve de molts anys 
enrere, té tot un camí que no es pot re-
trocedir, però hi ha parts del projecte que 
són desconegudes, i la ciutadania mereix 
tenir tota la informació possible.

Això pot alentir les obres?
S’ha dit que hem aturat les obres del 
canal i no hem parat absolutament res. 
No hem fet cap gest en contra del canal. 
Vam dir que revisaríem els grans temes 
de ciutat, no replantejar, sinó revisar. Ens 
trobem amb uns números que hem de fer 
nostres, saber on som, no podem dir a 
cegues “endavant”.

I si troben una informació i números 
que no veuen correctes, podrien re-
plantejar coses?
Més aviat parlem de no enganyar la gent. 
S’està dient que està tot fantàstic, que no 
costarà un euro a l’Ajuntament, que tot 
tira endavant...compte, perquè això pres-
suposa que hi ha d’haver algú que, per 
exemple, vulgui invertir en fer un hotel. 
És un projecte construït sobre una en-
ginyeria econòmica que no està tancada, 
i això s’ha de saber. No volem posar pals 
a les rodes, però no volem que s’enganyi 
ningú.

Creu que s’ha enganyat?
S’ha dit que nosaltres havíem aturat tot 
això, que no hem volgut dialogar amb els 
afectats, i no hem fet cap gest perquè es 
digui això. Un govern que entra és normal 
que es vulgui prendre un petit lapsus de 
temps per mirar-se les coses. No és just 
que se’ns qüestioni. Ens estem informant 
i escoltant tothom. És l’únic que volem.

Hi ha altres grans projectes sobre 
els que s’ha arribat a generar algun 
dubte, com ara el de la Penya amb 
Mercadona.

És un altre dels temes que estem estu-
diant, però és evident que si una cosa ha 
estat aprovada i ha seguit els processos 
legals durant el mandat anterior, no la 
podem fer retrocedir. Amb el tema de la 
Penya hi ha un conflicte de ciutat: d’una 
banda, que el club pugui garantir que 
Badalona continua tenint el seu equip; 
de l’altra banda, hi ha una oposició del 
petit comerç i una visió del govern, que 
creu que la ciutat no pot suportar més 
superfícies comercials que fan compe-
tència deslleial amb els botiguers. Aquí la 
ciutat hauria de poder participar i dir quin 
model de ciutat vol. A mi m’agradaria fer 
processos participatius i consens de ciu-
tat sobre els grans temes.

Badalona està preparada per assu-
mir aquesta participació?
S’ha d’anar fent de mica en mica. Es po-
den organitzar consultes i referèndums. 
Però ara hi ha temes que estan candents 
i amb els que ja no es pot fer. Amb el del 
canal, per exemple, ja hem fet tard. Les 
conseqüències d’aturar-ho serien molt 
més greus que les de tirar-ho endavant.

Quina serà la relació de l’Ajuntament 
amb els bancs?
La PAH ha demostrat que es pot fer molt 
més del que s’ha fet fins ara i intercedirem 
amb les entitats bancàries en favor de 
les demandes de la plataforma. La més 
important serà que es pugui fer lloguer 
social amb els habitatges buits, així com 
renegociar les hipoteques amb uns termi-
nis que donin més temps a les famílies 
per trobar solucions.

Hi ha barris on Albiol va aconseguir 
una majoria àmplia que ara està en 
contra de l’actual govern. Creu que 
podrà convèncer tota aquesta?
Crec que si ens deixen governar, fer la 
feina, ho podrem fer. Sempre hi haurà 
gent que estigui encontra de l’acció de 
govern o de mi. Però quan pugui parlar 
amb aquestes persones i que coneguin el 
nostre model, com que ells participaran, 
crec que hi haurà un volum de gent que sí 
podrà canviar de parer.

“Si ens deixen governar”?
Normalment es deixen uns 100 dies per 

deixar començar a governar. I al minut 1, 
el senyor Albiol, ell mateix, ja estava fent 
afirmacions a les xarxes en contra nos-
tra. No hem començat i ja estan difonent 
moltes mentides. Volem que deixin de fer 
soroll i ens deixin treballar.

Té a veure que s’hagi volgut en-
carregar del districte de Llefià i La 
Salut?
Agafar un districte que conec molt des de 
dins i del que tinc moltes idees de trans-
formació és un repte, perquè vaig a una 
zona on no sóc benvinguda per moltes 
persones. Però, al final, la gent vol que 
facis la feina. Si veuen que solucionem 
els problemes i que estem allà treballant, 
la situació es revertirà.

Treballaran la figura de l’alcaldessa, 
com va fer el PP amb Albiol?
Més aviat treballem amb idea de govern. 
D’això estic molt contenta. No volem 
regidories aïllades. I amb això estem 
aconseguint bona feina. No volem una 
alcaldessa com a figura, sinó un govern 

que treballa coordinat. 

Per què no assegurar un govern en 
majoria si hi havia consens en la 
major part del programa polític?
No hi ha hagut temps material per fer-ho. 
També té a veure amb la situació interna 
de cada formació. Era clar que la voluntat 
del PSC generava dubtes entre ells ma-
teixos. Tenien una necessitat de treballar 
internament per trobar la seva posició. 
Això requeria un temps i nosaltres teníem 
una necessitat de començar a tancar te-
mes per governar.

Creu que el PSC no volia entrar al 
govern?
Tenien el seu dubte. Sóc respectuosa amb 
les reflexions de cadascú. La situació era 
complexa per tothom. No puc dir quina 
era la seva voluntat. Jo preferiria arribar 
al primer ple municipal amb un acord de 
governabilitat, i no tenint-los a l’oposició. 
Però entenc que malgrat no existir aquest 
acord, els socialistes no trairan els objec-
tius de programa que compartim, i això 

ens ha de donar un marge per governar a 
favor del progrés social de la ciutat.

El PSC serà cabdal per aprovar cer-
tes coses. La primera, el cartipàs. Si 
no s’aprova, què?
Nosaltres estem negociant perquè així 
sigui. Hi hauria un temps extra, però 
s’aprovarà, n’estic segura. Quan el PSC 
em vota com a alcaldessa, ho fan perquè 
ells volen un canvi de política. Aquesta 
ciutat necessitava una política d’esquerres 
i no tenia un govern que estava per això, i 
el PSC és conscient que no es pot seguir 
amb aquest camí amb el PP. S’ha desmar-
cat a l’hora de fer-me alcaldessa, i s’ha de 
continuar desmarcant per afavorir una 
política social que compartim, més enllà 
que estigui o no al govern. A més, no es 
descarta que més endavant puguem re-
prendre algun acord per entrar al govern 
o de governabilitat.

Llegeix l’entrevista completa a la 
nostra web: www.diaridebadalona.
com

 “El PP va 
augmentar les hores 
de neteja els darrers 
dies de mandat i ara 
s’han de recuperar”
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L’alcaldessa Dolors Sabater va acom-
panyar durant la nit del passat diven-
dres una patrulla de Guàrdia Urbana 
d’incògnit per veure de primera mà els 
incidents que es produeixen durant un 
torn nocturn de cap de setmana i viure 
els problemes que es poden donar a les 
zones més complicades de Badalona. 
Així ho ha explicat en exclusiva durant 
l’entrevista concedida al Diari de Bada-
lona. “He patrullat, passejat i voltat per 
tots els barris durant una nit”. Sabater 
explica que, durant el servei, es van cre-
mar dos cotxes i algun més es va veure 
afectat. “Tenim totes les dades d’aquests 
vehicles i s’està investigant perquè 
s’incendien. És molt lamentable, però 
és un tema que ja es produïa al man-
dat d’Albiol. Però comunicativament, 
la gent que abans no deia res, ara ho 
magnifica”. La batllessa creu que hi ha 
sectors polítics, sobretot vinculats al PP 
i a l’anterior alcalde, que estan intentant 
magnificar incidents per criticar la ges-
tió de la seguretat del nou govern po-
ques setmanes després de la constitució 
del nou Ajuntament. Posa com a exem-
ple una baralla ocorreguda la setmana 

personals confiscats al seu domicili, les 
autoritats han determinat que totes les 
seves activitats anaven encaminades a 
captar i adoctrinar nous militants per 
a l’organització terrorista, el que supo-
sava “un elevat risc per a la seguretat 
d’Espanya”, segons el Ministeri de 
l’Interior. El Jutjat Central d’Instrucció 
número 5 de l’Audiència Nacional ha 
decretat el seu ingrés a presó sense 
fiança. 

A presó per fer propaganda 
i enaltir l’Estat Islàmic

L’alcaldessa patrulla 
durant una nit amb 
la Guàrdia Urbana 

El Cos Nacional de Policia va detenir el 
passat cap de setmana a Badalona un 
home vinculat a l’enaltiment, proselitis-
me, propaganda i difusió del terrorisme 
gihadista. Said Melloul, de nacionalitat 
marroquina, havia creat diversos per-
fils a les xarxes socials en els que feia 
publicitat d’accions de l’Estat Islàmic 
entre els membres de les comunitats 
musulmanes del seu entorn més im-
mediat. Després d’investigar els efectes 

Convocava reunions amb joves de 
Badalona i Santa Coloma
D’una banda, cridava els musulmans a 
acudir a Síria i Irak i, de l’altra, insta-
va a aquelles persones que no podien 
viatjar a cometre accions terroristes 
en els seus països d’origen o residèn-
cia. Segons la investigació, el detin-
gut hauria experimentat un important 
procés d’adoctrinament i radicalit-
zació, motiu pel qual hauria adquirit 
un important nivell de compromís i 
col·laboració amb l’EI. De fet, a tra-
vés de les xarxes socials, convocava 
reunions i trobades amb joves mu-
sulmans de Badalona i Santa Coloma 
per projectar vídeos de l’Estat Islàmic i 
intentar convèncer-los.
Durant el registre, dut a terme al nú-
mero 22-24 del carrer de l’Empordà, 
situat al barri de Sant Crist, es va in-
tervenir nombrós material informàtic 
i diversa documentació. L’operació 
ha estat executada per la Comissaria 
General d’Informació en col·laboració 
amb la Brigada Provincial d’Informació 
de Barcelona i la Brigada Local 
d’Informació de Sant Adrià. 

L’individu va ser detingut dissabte al barri de Sant Crist
passada al barri de Llefià. La mateixa 
nit, Albiol va penjar fotos a les xarxes 
socials i la va qualificar de “batalla 
campal”. Sabater insisteix en què es va 
tractar d’un aldarull entre dues persones 
i que va ser atès molt ràpidament i amb 
normalitat per la Guàrdia Urbana. “Qui 
vulgui manipular, ho pot fer. Qui vulgui 
qualificar de ‘batalla campal’ una baralla 
entre dos veïns, ho pot fer. Farem un pla 
de comunicació per facilitar a la ciuta-
dania les dades reals i puguin contrastar 
les mentides i els rumors”. 

Situació “d’absoluta normalitat”
Dins d’aquesta situació d’enaltiment 
dels incidents a la via pública, 
l’alcaldessa de Guanyem assegura que 
els informes policials desprenen que 
“estem dins de l’absoluta normalitat” i 
que, de fet, la revetlla de Sant Joan, una 
nit complexa a nivell de seguretat, va 
haver-hi menys incidents que els anys 
anteriors. “Haver retirat la Unitat Omega 
no ha afectat negativament. Era un cos 
especial desaprofitat, que estava en un 
sol punt, i que ha passat a engrossir les 
patrulles territorials”.

La Marxa per una Catalunya 
sense atur comença a BDN

Dilluns al matí va donar el tret de sortida la 3a Mar-
xa per una Catalunya sense atur, precarietat, pobresa 
i desigualtat, una iniciativa convocada per la Fòrum 
d’alternatives a l’atur, la pobresa i la desigualtat que 
desembocà, ahir dijous, en una concentració a la plaça 
Sant Jaume i en una manifestació fins a les portes del 
Parlament. La marxa ha recorregut diferents municipis 
de l’Àrea Metropolitana, com Granollers, Ripollet, Te-
rrassa, Sabadell, Martorell o l’Hospitalet, entre d’altres, 
a més de a la fàbrica SEAT. 
A cada localitat s’han concentrat davant l’Ajuntament 
i han fet entrega d’una carta als responsables muni-
cipals. Els organitzadors demanen a cada corporació 
municipal compromisos com posicionar-se en con-
tra de la reforma laboral, a favor de l’aprovació d’una 

renda de garantia ciutadana o de la ILP contra la po-
bresa energètica i l’emergència social, entre d’altres 
qüestions. Tanmateix, l’assemblea local d’aturats va 
proposar dilluns, tant a l’Ajuntament com als diferents 
grups polítics de la ciutat, mesures concretes de les 
que tingui competències el govern local, com poden 
ser subvencionar el 100% d’IBI a les famílies en atur, 
transport públic gratuït per als aturats, imprimir trans-
parència en els programes d’ocupació i que hi partici-
pin tots els partits i moviments socials o trenar acords 
amb empreses i botigues de la ciutat per fomentar 
l’ocupació veïnal. La Marxa està recolzada per més 
d’una cinquantena d’assemblees d’aturats de diferents 
ciutats, plataformes, moviments socials, entitats, sin-
dicats i partits polítics.

enter
Gestió Comunicativa, S.L.

Tel. 93 383 94 93  -  activitats@gestiocomunicativa.com

A l’estiu refresca’t 
amb els nostres 

inflables aquàtics!

pregunta també per 
les nostres activitats 
d’animació i tallers



7Publicitat
 Eduard Monterde - publicitat@gestiocomunicativa.com

Actualitat6
Javier Torres - redaccio@diaridebadalona.com

Núm. 491
Del 10/07 al 16/07/2015

Núm. 491
Del 10/07 al 16/07/2015

El Parlament de Catalunya atorgarà a 
l’Institut Guttmann la Medalla d’Honor 
en categoria d’or amb motiu del 50è ani-
versari del centre amb seu a Badalona. 
El guardó reconeix la tasca pionera por-
tada a terme per la institució, així com 
l’excel·lència en l’atenció i el tractament 
especialitzat de les persones amb una 
lesió d’origen neurològic. La medalla 
serà entregada el proper 9 de setembre 
en un acte institucional. L’entrega a la 

L’Institut Guttmann rep 
la medala d’honor del 
Parlament de Catalunya

Guttmann ha estat un acord unànime de 
la mesa del Parlament, a proposta de la 
presidenta Núria de Gispert.
Aquest reconeixement se suma a la 
Placa del Treball del President Macià 
2015, que reconeix als professionals 
i a les empreses que s’ha distingit per 
la seva dedicació, constància i esperit 
d’iniciativa en el treball. Aquest darrer 
guardó ha estat entregat aquesta ma-
teixa setmana al Palau de la Generalitat.

Badalona viurà a partir d’aquest divendres 
i fins al diumenge 19 de juliol la 3a Ruta 
de la Tapa, organitzada per San Miguel, 
amb la col·laboració de l’Ajuntament 
de Badalona i la Federación Española 
de Hostelería. Enguany hi participen 34 
establiments repartits pels diferents ba-
rris de la ciutat, que pretenen mostrar la 
qualitat i varietat de l’oferta gastronòmica 
local. Pel preu de 2,5 euros, els veïns i 
turistes podran gaudir d’alguna de les 
34 tapes que serviran els diferents locals 
participants i una ampolla de cervesa. 

Badalona viu durant 
nou dies la 3a edició 
de la Ruta de la Tapa

Una edició més, els clients tindran la da-
rrera paraula a l’hora d’escollir el seu plat 
favorit. Ho podran fer a través de la web 
Estamos de Tapas, on podran consultar 
el llistat complet de tapes i establiments 
i valorar-les d’un a cinc punts. La millor 
valorada obtindrà una distinció. Durant 
nou dies, els diferents bars i restaurants 
oferiran des de tapes elaborades amb 
embotits, fins a plats formats per marisc, 
passant per sandvitxos i minientrepans 
d’allò més creatius, salmorejo i cassole-
tes amb ingredients diferents.

Foto: Arxiu

Dilluns al matí va ser trobat sense vida 
el cos d’un home d’avançada edat a la 
platja de la Barca Maria, la zona de la 
costa badalonina més propera a la lo-
calitat de Montgat. Passades les 10 del 
matí, uns banyistes van trobar el cos su-
rant a l’aigua i van avisar les autoritats. 
El servei de socorrisme de la platja el va 
rescatar i va intentar reanimar-lo sense 
èxit. Segons fonts municipals, les prime-
res dades que es tenen és que es tracta 
d’un ciutadà resident a Itàlia, d’uns 70 
anys. Encara que l’estudi forense ho ha 
de confirmar, la hipòtesi principal seria 
que l’home patia afectacions del cor i 
hauria sofert una aturada cardíaca mentre 
nedava.

Foto: Arxiu

Trobat sense 
vida el cos 
d’un home a 
la platja de la 
Barca Maria
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Salva Maldonado renova amb 
el FIATC Joventut fins al 2017

Fumata blanca a Badalona. Tot i renun-
ciar a disputar l’Eurocup, la Penya ha 
aconseguit convèncer Salva Maldonado 
perquè l’entrenador adrianenc segueixi 
comandant la nau verd-i-negra. La 
plantilla volia la seva continuïtat, igual 
que el club. Després de quatre tempo-
rades al capdavant de l’equip, Maldo-
nado es vincula amb el FIATC Joventut 
pels pròxims dos anys (2016-2017). Si 
l’entrenador de Sant Adrià compleix el 
seu nou contracte superarà el rècord de 
cinc temporades consecutives dirigint 
la Penya que té Aíto García Reneses. A 
més, a principis del pròxim curs, el tèc-
nic verd-i-negre se situarà dins del podi 
històric de partits dirigits al club, pas-
sant per davant de Manel Comas (140) 
i Lolo Sainz (141). A principis d’aquesta 
setmana, les instal·lacions del Palau 
Olímpic de Badalona van acollir l’acte 
de signatura del nou contracte de Salva 
Maldonado. L’entrenador reconeixia es-
tar satisfet un cop segellat l’acord amb 
el FIATC Joventut. “Crec que dos anys 
és una bona xifra. Penso que la meva 
etapa no ha acabat i estic amb forces”, 
declarava Salva Maldonado després que 
la seva renovació es fes oficial. L’acord 

entre el club i l’entrenador arriba a prin-
cipis del mes de juliol, un cop superat 
d’un període de converses que s’ha 
allargat. “No he tingut dubtes, però sí 
que necessites tenir la màxima infor-
mació de moltes coses”, reconeixia el 
tècnic. Tot i que la renúncia a l’Eurocup 

“és desil·lusionant”, Salva Maldonado 
té clar que la plantilla buscarà dins seu 
“nous reptes i motivacions”. “Estarem 
identificats amb objectius que estiguin 
una mica per sobre de les coses que 
se’ns haurien d’exigir”, assegurava el 
tècnic després de signar la renovació. 

L’entrenador queda vinculat amb el club dues temporades més

Foto: Bernat López

Durant l’acte de renovació de Salva 
Maldonado, Jordi Villacampa va parlar 
sobre el principal moviment de mercat 
que pot afectar la plantilla verd-i-negra: 
el traspàs d’Alex Suárez al Madrid. 
L’anunci oficial no trigarà a arribar, 
però ara cal desencallar la segona part 
de l’operació: la cessió. La Penya no 
està disposada a pagar la nova fitxa de 
Suárez perquè el menorquí es quedi 
cedit a l’Olímpic. “Nosaltres treballem 
per la Penya; no treballem pels altres”, 

Villacampa: “Nosaltres 
treballem per la Penya, 
no pels altres clubs”

deixava clar Villacampa. El president del 
FIATC Joventut va recordar que la Penya 
“no forma jugadors per altres equips”, 
assegurant que, si es concreta la cessió, 
aquesta hauria de ser “molt especial”. 
“No pagarem a un jugador d’un altre 
club per formar-lo”, sentenciava. Sobre 
la renovació de Maldonado, el president 
verd-i-negre destacaria la “tranquil·litat” 
que el tècnic aporta al club. “Amb ell 
sempre hem quedat per sobre de les ex-
pectatives”, reconeixia Villacampa. 

Foto: FIATC Joventut



C.F. Badalona 11
Albert Fibla - redaccio@diaridebadalona.com 

FIATC Joventut
Bernat López - redaccio@diaridebadalona.com

10 Núm. 491
Del 10/07 al 16/07/2015

Aquesta setmana s’ha fet pública la 
renovació de Salva Maldonado, un 
fet que tot i que alguns podien pensar 
que podia ser complicat, en realitat es 
va imposar el sentit comú. El tècnic 
està encantat a Badalona i la Penya 
amb ell. Això ha fet que renovi per 
dues temporades i es pogui convertir 
en l’entrenador que més temporades 
seguides estarà a la banqueta verd-i-
negre amb sis cursos superant els cinc 
anys que va estar Aíto. Però a banda 
d’això els últims dies també s’han fet 
oficials que Pedro Martínez agafava el 
timó d’un dels clubs més importants 

Badalona continua sent bressol 
de tècnics

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

de l’ACB com és el València, Carles 
Marco deixa de ser ajudant tècnic per 
agafar les regnes de l’Oviedo com a pri-
mer entrenador a la LEB Or i el també 
badaloní Paco Redondo té premi a la 
bona feina que ha fet al bàsquet base 
del Madrid on ha ajudat a què ho guan-
yessin absolutament tot per fer el salt al 
primer equip com a ajudant de Pablo 
Laso. Badalona continua sent bressol 
de tècnics i si fa uns anys van fer el 
salt Pedro Martínez, Trifon Poch, Edu 
Torres, Salva Maldonado, Josep Maria 
Izquierdo, Manel Comas...ara les noves 
generacions també demanen pas.

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET
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  “Si Savané té 
il·lusió per seguir, 
penso que estem 
ben posicionats”

  Alberto Abalde 
tindrà un rol més 
important a l’equip

El primer que va dir que si al Badalo-
na 2015/16 va ser Toni Lao, un dels 
futbolistes cridats a ser peça clau de 
l’equip de Manolo González. De fet, 
el curs passat Lao, de 31 anys, ja ho 
va ser. En una posició nova per ell, 
jugant per davant de la defensa, va 
oferir un nivell de rendiment que l’ha 
convertit en imprescindible.

- Va ser el primer a acceptar la 
renovació. Per què?
- Ens vam posar d’acord molt ràpid. 
El club va confiar en mi la tempora-
da passada i jo he volgut tornar-li la 
confiança un any després.

- Tenia altres ofertes?
- Si, n’hi va haver algunes, però vaig 
apostar pel Badalona.

- Tornar al Sabadell va ser una 
opció?
- No vaig parlar amb ningú del Saba-
dell, no hi va haver opció.

- Tot i que aquest serà el seu se-
gon any a Badalona, ben segur 
que serà un dels pesos pesants 
del vestidor. Li ve de gust jugar 
aquest paper?
- No es tracta que vingui de gust o no, 
cadascú ha de saber quin és el seu 
rol. Si el meu és aquest, l’acceptaré.

- Si Marcos, finalment, no conti-
nua, li agradaria ser el capità del 
Badalona?
- Aquesta és una decisió de 
l’entrenador i de la plantilla. Un cop 
s’hagi decidit, l’escollit haurà d’actuar 
amb responsabilitat.

- Manolo González li ha confir-
mat que vol seguir fent-lo jugar 
en el mig del camp?
- No hem parlat encara de res relacio-
nat amb el futbol. Durant la pretem-
porada tindrem temps de fer-ho.

- En tot cas, se sent còmode ju-
gant per davant dels centrals?
- Si, si, és una posició que m’agrada 
i en la qual crec que he ofert un bon 

rendiment.

- Què li semblen els seus nous 
companys?
- En aquesta categoria ens coneixem 
quasi tots. Amb Rubén Canelada vaig 
coincidir a l’Espanyol i a la Grama, 
amb els demès segur que he coincidit 
en algun camp de futbol. Són futbo-
listes que vénen a fer un equip com-
petitiu, que és el que interessa.

- Què li sembla haver de co-
mençar la lliga fora de Badalona?
- És important que juguem sempre en 
el mateix lloc, fins que puguem tornar 
a Montigalà.

- L’any que ve, si tot va bé, 
s’inaugurarà un nou estadi. Li 
sedueix la idea de continuar per 
estrenar una etapa que, en prin-
cipi, ha de ser de creixement per 
al CF Badalona?
- És clar que el projecte del Badalona, 
amb el nou camp, és molt atractiu. A 
qui no li agradaria formar part d’un 
projecte així?

Foto: CFB

Toni Lao: “El club va confiar en 
mi la temporada passada i jo li he 
tornat la confiança un any després”

  “Si haig de ser 
un pes pesant del 
vestidor, acceptaré 
aquest paper”

  “Em sento 
còmode al mig del 
camp, crec que 
he ofert un bon 
rendiment”

  “Hem de jugar 
sempre en el 
mateix lloc, fins 
que puguem tornar 
a Montigalà”

Jordi Martí: “Treballarem en 
la línia de mantenir l’equip”
“Era la prioritat número u”. D’aquesta 
manera definia Jordi Martí la rellevància 
que tenia per la Penya la renovació de 
Salva Maldonado. El tècnic adrianenc 
continuarà a Badalona durant dues 
temporades més, sent el líder del pro-
jecte verd-i-negre. “És el pal de paller. 
Intentarem mantenir el grup, però crec 
que per tenir estabilitat calia tenir al 
Salva”, reconeixia Martí durant l’acte de 
renovació de Maldonado. El director es-
portiu del FIATC Joventut assegura que 
el club treballarà “en la línia de mante-
nir l’equip”, tot i que serà “difícil” que 
algun jugador que “s’ha revaloritzat” 
pugui continuar. “Tenim jugadors amb 
contracte i lluitarem perquè alguns al-
tres puguin seguir”, deixava clar Jordi 
Martí. De moment, encara és aviat per 
parlar de quines posicions cal reforçar 
primer. El director esportiu del FIATC 
Joventut va avançar que en una setma-
na el club “tindrà clares les necessitats 
reals” de la plantilla 2015-2016. “Hem 
de pensar que tenim ocupada una fitxa 
d’extracomunitari amb Mallet. Això ja 
condiciona l’ordre amb el qual hem de 
trobar jugadors”, advertia Jordi Martí. 
La Penya inclourà al dret de tempteig 
el base Clevin Hannah i a Goran Suton. 

Albert Miralles acaba contracte, però el 
club compta amb ell pel curs vinent, ja 
que el considera una peça important 
dins del projecte. L’objectiu, doncs, és 
que Miralles renovi. “L’any vinent hi 
haurà apostes amb joves. Alberto Abal-
de ha de ser un jugador que demostri 
que s’ha fet gran. Serà important. En el 
tema dels veterans, a Mallet ja el tenim. 
Pel que fa al Sitapha, veurem què pas-
sa amb la continuïtat del Salva. Penso 
que si ell té il·lusió per seguir jugant, 
nosaltres estem ben posicionats”, afegia 
el director esportiu del FIATC Joventut. 

Foto: Bernat López

Podrien tornar les 
grades de mecano-tub 
i s’evitaria l’exili

Antonio Sánchez fitxaria 
pel Barça si Toni Freixa 
guanya les eleccions

Grima renova i Esteve 
marxa al Còrdova B

El Badalona podria, finalment, co-
mençar la temporada jugant en el seu 
camp de Montigalà si, tal com contem-
pla l’ajuntament, s’hi tornen a instal·lar 
grades de mecano-tub, com en la tem-
porada passada. El consistori i el club 
es van reunir ahir, i ho tornaran a fer 
avui, amb l’assumpte del condiciona-
ment d’aquesta instal·lació munici-
pal, per tal que sigui apta per acollir 
partits de segona B, damunt la taula. 
L’encàrrec de la gestió de l’obra que 
cal fer a Montigalà tindrà lloc en l’últim 
Ple d’aquest mes, el que retardaria la 
col·locació de les grades de formigó 
fins al proper mes de setembre i, tal 

Dimecres passat, durant la presentació 
de l’organigrama esportiu que proposa 
per al FC Barcelona, el candidat a la 
presidència d’aquest club Toni Freixa 
va anunciar que compta amb el direc-
tor tècnic esportiu de formació del CF 

A comptagotes, de mica en mica, la plan-
tilla del CF Badalona va prenent forma. 
En aquest sentit, cal destacar la renova-
ció de Fran Grima fins al 30 de juny de 
2016. El defensa, de 28 anys, va confir-
mar la seva continuïtat aquest dimecres 
i complirà la seva tercera temporada 
consecutiva com a futbolista escapulat. 
El fitxatge de Rubén Canelada i la mar-
xa d’Òscar Sierra, podrien provocar que 
Manolo González el fes jugar com a la-
teral dret. Qui no continuarà serà el jove 
migcampista Esteve Monterde, que ha 
acceptat l’oferta del Còrdova B, de tercera 
divisió, i jugarà en aquest equip el curs 
vinent. El Badalona compta, de moment, 
amb dotze futbolistes: els porters Marcos 
i Vito, els defenses Grima, Amantini i Ca-

com va anunciar la setmana passada 
aquest diari, el Badalona no podria co-
mençar la lliga en el seu camp quan li 
toqui jugar com a local. En canvi, si es 
tornessin a col·locar grades de meca-
no-tub, una opció ben vista pel club, 
el camp estaria llest en només dues 
setmanes i l’equip de Manolo González 
podria evitar l’exili. En qualsevol cas, 
tard o d’hora, l’ajuntament instal·larà 
les grades de formigó que es troben al 
camp de La Morera. Per altra banda, en 
cas que el Badalona hagués de jugar 
fora de la ciutat, l’opció més probable 
és el camp de Can Peixauet, a Santa 
Coloma.

Badalona, Antonio Sánchez, com a res-
ponsable màxim de la Masia. En el club 
escapulat, de moment, la notícia no ha 
generat inquietud, tenint en compte que 
Freixa no és el màxim favorit per a pre-
sidir el Barça després del 18 de juliol.

nelada, els migcampistes Lao, Maestre 
i Javi Rodríguez i els davanters Grasa, 
Jiménez, Civil i Carracedo.

Foto: CFB
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Fa dues temporades que la sort li gira 
l’esquena al primer equip de l’AE La Sa-
lut Pere Gol. Des de fa dos anys que els 
verds es queden a les portes de poder 
disputar el play-off d’ascens a Terce-
ra Catalana, premi que reforçaria tota 
la tasca que el club fa en el seu futbol 
base. Aquest curs, el Pere Gol es va 
plantar al tram final de la lliga (Quarta 
Catalana, grup VI) amb moltes opcions 
de quedar subcampió. A falta de cinc 
jornades, el conjunt badaloní ocupava 
la segona plaça del campionat, però 
diverses derrotes el van ‘condemnar’ a 
acabar la temporada quart (51), a no-
més sis punts de la promoció per pu-
jar. “Hem millorat una mica respecte 
l’any anterior. A veure si la temporada 

El Pere Gol vol fer el pas endavant definitiu
vinent comencem bé i es pot fer una 
bona campanya. Aquest any l’equip va 
afluixar durant els dos últims mesos  i 
quasi acabem a mitja taula”, afirmava 
Serafín Marcos, coordinador del primer 
equip del Pere Gol. Tancant la lliga amb 
el play-off a tocar, la pregunta que toca 
formular-se és ben senzilla: per què el 
club porta dos anys seguits quedant-se 
a les portes de l’objectiu? “Hem patit 
algunes lesions importants, sobretot en 
jugadors que tenien un rol destacat dins 
de l’equip”, argumentava Serafín Mar-
cos. Segons el responsable tècnic del 
Pere Gol, l’entitat només té un objectiu 
entre cella i cella de cara al pròxim curs. 
“L’objectiu és pujar sí o sí. Ja ho hem 
parlat amb els jugadors”, revelava Mar-
cos. Tot i no haver aconseguit l’ascens, 
l’actual entrenador del Pere Gol es 
mantindrà a la banqueta del club verd. 
L’entitat presidida per Manuel Bolaños 
confia en Juanjo Jubany, i així ho ma-

L’equip de Juanjo Jubany busca evitar quedar-se novament a les portes del play-off per pujar a Tercera Catalana

Foto: F. Grama

nifesta Serafín Marcos. “Estem contents 
amb en Juanjo. El fet de no pujar ha es-
tat per una mica de mala sort. De cara 
a l’any vinent, el club compta amb ell”. 
Mentre Jubany ja coneix que seguirà, la 
plantilla del Pere Gol patirà alguns re-
tocs importants. El club preveu que es 
produeixin entre cinc i sis baixes i es-
pera l’arribada de diversos reforços pro-
cedents del CF Bufalà i del Singuerlín. 
A més, Danielo, davanter amb passat al 
CF Lloreda (Segona Catalana), també fi-
txarà pels verds. En l’àmbit institucional, 
Serafín Marcos oferia la seva opinió al 
voltant de si el club podria sobreviure a 
Tercera Catalana, després d’un hipotètic 
ascens. “Jo penso que podríem aguan-
tar. Ja vam jugar en aquesta categoria. 
Al nostre club els jugadors s’ho paguen 
tot i, per tant, no hi hauria d’haver pro-
blemes”, explicava el coordinador del 
primer equip del Pere Gol. L’any vinent, 
l’entitat disposarà de dos amateurs. 

Sant Gabriel Femení

Reforç ofensiu: Andrea 
Granados ja és blava

El quart fitxatge del Sant Gabriel ja està 
confirmat. El tècnic del primer equip, 
Loren Rubio, ha lligat al llarg d’aquesta 
setmana la incorporació d’Andrea Gra-
nados, jugadora que aquest any ha 
militat a les files del RCD Espanyol B. 
L’extrem (1996) té 19 anys i abans de ju-
gar a l’Espanyol va completar part de la 
seva formació al CE Sabadell. Aquesta 
temporada, Granados ha pogut disposar 
d’alguns minuts amb el primer equip 
blanc-i-blau, tot i que la tònica habitual 
ha estat veure-la amb el filial. Durant la 
passada temporada a Segona Divisió, 
la nova jugadora del Sant Gabriel va 
marcar un total de 9 gols, sent una de 
les principals referències ofensives del 
conjunt ‘perico’. Després de les altes de 
la central Andrea Cortés (FC Barcelona), 
de la lateral Maria Ramos (Cerdanyola) 
i de la davantera Abril Rodríguez (At-

lètic Vilafranca), el Santgra assegura 
la quarta cara nova de la plantilla. Per 
altra banda, el club també ha arribat a 
un acord amb la davantera Carla Ven-
tura (UE Vic) i amb la mitja punta Júlia 
Roca (UE Vic). Les dues jugadores faran 
la pretemporada amb el Santgra i tenen 
molts números per quedar-se a l’equip 
adrianenc. Amb aquestes dues futbo-
listes, a Loren Rubio només li faltaria 
lligar una o dues incorporacions més 
per deixar la plantilla tancada. Resta per 
conèixer si alguna futbolista més del 
primer equip d’aquest any – a banda de 
Marta Villarejo – es quedarà a l’entitat. 
De moment, la UD Granadilla Teneri-
fe Sur ha fet oficial el fitxatge de Carla 
Gómez, màxima golejadora del Santgra 
amb 14 dianes. Aroa León, per la seva 
part, s’incorpora a l’Espanyol i compar-
tirà vestidor amb Beni i Leti Sevilla. 

Foto: Sentiment Perico
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Poliesportiu

Una plata i dos bronzes per 
al Tennis Taula Badalona

Els darrers caps de setmana de juny 
es van celebrar els Campionats de Ca-
talunya de Tennis de Taula a Calella, 
en la categoria de veterans. A la fase 
de grups, els equips A i B del Club 
Tennis Taula Badalona van aconse-
guir l’accés al quadre final, al quedar 
segons de grup, i l’atzar, va fer que a 
les eliminatòries  de quarts, els dos 
equips es tornessin enfront el B de J. 
Redón i R. Pons. A les semifinals es 
van enfrontar amb El Ciervo A, que 
quedaria campió. Per pujar al tercer 
graó del podi, l’equip badaloní es va 
enfrontar al Calella, guanyant per un 

El passat dissabte, 4 de juliol, les 
platges del Pont del Petroli i del Coco 
van acollir la XVIa edició del Torneig 
Internacional de Rugby Platja Ciutat 
de Badalona, organitzat pel Rugby 
Club Badalona. Un torneig que va 
comptar amb quatre pistes i la partici-
pació d’una trentena d’equips d’arreu 
del territori català i, com a novetat, 
dos equips d’Aragó i un francès a la 
categoria sènior. Al matí del dissabte 
es van celebrar els partits de Rugby 
Touch, destinats a les famílies que van 
voler participar, i va guanyar Cornellà 
davant Flamingo per 1-4. Al mateix 

temps van disputar Enginyers Rugby 
(BER) i els de Badalona a la categoria 
sub-14, quedant finalistes els Engin-
yers per un ajustat 1-2. També, va ser 
el torn de sub-16 i sub-18, guanyant 
el Barça i Herriko, respectivament. El 
Barça va derrotar als Químics per un 
clar 0-6, mentre que Herriko per un 
4-1 al Rugby Club Badalona. D’altra 
banda, a la tarda, deu equips mas-
culins van disputar el títol d’aquesta 
XVIa edició, enfrontant-se entre ells 
per intentar arribar a una final que va 
jugar els d’Inframundo i els Piranyes 
de Poblenou, amb victòria per als bar-

celonins per un ajustat 1-2. Pel que fa 
la categoria femenina, les campiones 
van ser les Osses davant les Malas 
de L’Hospitalet per un empat 1-1, que 
desrpés es va convertir en un 3-1. En 
canvi, a la categoria de veterans, els 
vencedors del torneig van ser els de 
Neuchatel per davant del Barça i Flying 
Pings, que van quedar segon i tercer 
respectivament. L’objectiu d’aquest 
torneig, segons l’organització, era ser 
un punt de trobada dels apassionants 
del rugby a la paltja, amb el màxim 
joc net possible i amb un ambient im-
millorable.

clar 3-0, però els parcials van ser tots 
3-2 a favor del Badalona. D’altra ban-
da, a les competicions individuals, 
després d’uns partits molt disputats, 
només van poder classificar-se per al 
quadre final els jugadors J.M. Mol-
ins i A. Figueras (més de 60 anys) i 
R. Pons i J. Redón (més de 65 anys). 
Però després de diverses elimina-
tòries, l’únic en arribar al tercer graó 
del podi va ser Pons. I finalment a la 
competició de dobles, només va arri-
bar a lluitar per les medalles la parella 
Figueras i J. Pareja (Sant Cugat), que 
va assolir el subcampionat.

Els títols es van assolir als campionats catalans de veterans

Foto: CTT Badalona

Blanca Gonzalez, 
sotcampiona als 
800 metres lliure

El passat cap de setmana la Unió Gim-
nàstica i Esportiva de Badalona va es-
tar present als Campionats d’Atletisme 
d’Espanya a la categoria de juniors i als 
Campionats de Catalunya de cadets. El 
gran resultat ha estat protagonitzat per 
Blanca Gonzalez que va quedar sego-
na als 800 metres lliure amb un temps 
de 2’09’’10. D’altra banda, Marina Mas 
també va sorprendre amb una sego-
na posició als 100 metres lliure amb 
una marca de 12’’59, mentre que Eloi 
Rouiz ha assolit el pas als Campionats 
d’Espanya de cadets a la prova de 300 
metres tanques.

Foto: UGE Badalona (Blanca 
Gonzalez és la tercera de la dreta)
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La Colla Micaco aixeca 
el segon 7de7 del curs 
al Front Marítim

Els Castellers de Badalona han actuat 
aquest dissabte a les Festes del Front Ma-
rítim, una cita que s’ha convertit en fixa en 
el seu calendari i en la que aquest cop han 
estat acompanyats pels Castellers de la 
Sagrada Família. Amb un bon nombre de 
camises micacos, la colla va obrir la pri-
mera ronda amb un 4de7 amb força can-
vis a tronc i que es va mostrar ferm, sense 
donar cap senyal de complicació. La se-
gona ronda va servir perquè els Castellers 
de Badalona portessin el seu plat fort de 
la diada, el segon 7de7 de la temporada. 
El castell va mantenir unes bones mides 

Foto: Castellers de Badalona

durant la tota la pujada, però el castell es 
va allargar al moment de les aletes i la de-
mora va començar a passar factura, fent 
que l’estructura comencés a patir. Els de la 
camisa micaco, però, van saber reaccionar 
i defensar el castell fins a descarregar-lo. 
El principal repte estava aconseguit, però 
els micacos es van entrebancar a la tercera 
ronda amb un castell a priori fàcil per la 
colla, com és el 3de7. Després de dos in-
tents sense èxit, van haver de desistir. Ara 
als micacos preparen una de les sortides 
marcades en vermell al calendari de la co-
lla: la Festa Major de Premià de Mar.

‘Dead Hearts’ s’endú 
la Serra Circular del 
Cryptshow 2015
Dead Hearts, d’Stephen W. Martin, amb 
més d’una trentena de premis de dife-
rents festivals internacionals, ha rebut 
a Badalona el premi del Jurat Oficial 
de Cryptshow Festival 2015, la Serra 
Circular al millor curtmetratge, així 
com a la millor Banda Sonora. El fes-
tival va inaugurar la novena edició amb 
rècord de participació de curtmetratges 
i la tanca amb un notable creixement 
de públic. Sessions com la juvenil, en 
col·laboració amb l’Eduvic, on van as-
sistir més de 220 joves d’arreu de la 
província de Barcelona, o l’estrena a te-

Foto: Cristina Raso

rritori català de Natalie_Net del badaloní 
Chico Morera després del seu pas pel 
festival Nocturna de Madrid, han estat 
algunes de les sessions més multitu-
dinàries. A destacar també, la Gala de 
Cloenda Plaers Soler Cryptshow Fes-
tival, on l’il·lustrador argentí Juan Gi-
ménez va rebre el Premi Honorífic del 
festival. A més del Premi Serra Circular 
i de la Menció Especial, que enguany ha 
estat per a Daheim de Kai Wido Meyer, 
el festival ha repartit una desena de pre-
mis més, com ara el Premi del públic i 
als millors actor i actriu i millor director. 

Després de dos caps de semana a la 
Casa dels Dofins, el projecte de les Nits 
al Museu, organitzat pel Museu de Ba-
dalona, es trasllada aquest divendres a la 
fàbrica de l’Anís del Mono. Serà una vet-
llada d’estiu en la qual s’ofereix una visita 
a la fàbrica més internacional de la ciutat, 
que ha sabut conjugar el respecte per la 
història amb l’adopció de les tecnologies 
més avançades. Es visiten els espais pa-
trimonials, com la sala de destil·lació, i 
es veu com s’elabora l’Anís del Mono, 
però també les Aromes de Montserrat. 
Després, a l’aire fresc del pati, el públic 
podrà gaudir d’una actuació musical 
mentre pren un refresc. Serà a partir de 
les 21 h i  l’espectacle correrà a càrrec de 
Clara Luna i Vicenç Solsona, un duet de 
veu i guitarra que recorre els estàndards 
de jazz i bossa nova i fa arribar al públic 
l’encís i la seducció d’aquesta música. 
Tots dos intèrprets investiguen els seus 
límits, amb la destresa i l’habilitat que ja 
han demostrat en els seus treballs an-
teriors. El cicle consta de dos concerts 
més, que tindran lloc des d’ara fins a 
finals de mes.

L’Anís del 
Mono obre 
portes per 
oferir un cicle 
de concerts

El President Artur Mas rep l’AE Badalonès 
amb motiu del 25è aniversari de l’entitat
El President de la Generalitat, Ar-
tur Mas, va rebre el passat dimecres 
a l’Associació Esportiva Badalonès 
al Parlament, en motiu dels 25 anys 
de dedicació a l’educació a través de 
l’esport. Mas va rebre una delegació 
de nois i noies de l’entitat, a més de 
directius, encapçalats pel director de 
l’escola Manel Dunjó. El President els 
va dedicar una samarreta  commemo-
rativa d’aquests 25 anys de trajectòria al 
servei de l’esport a Badalona.
L’Associació encara una temporada ple-
na d’actes per celebrar la efemèride i al 
capdavant del nou projecte de l’equip de 
bàsquet estarà Quim Solà. Es va formar 
com a tècnic al Sant Josep, entrenant 
diferents categories. Després de passar 
pel Círcol Catòlic va arribar al Bada-
lonès. Durant 8 anys ha fet de coordina-
dor, entrenador i va guanyar les ‘Series 

acabar sent campions de la categoria. 
Aquesta temporada dóna un altre pas 
endavant  i entrenarà el sènior del nou 
projecte dels dimonis en una cartegoria 
superior, la Primera Catalana.

El canvi de categoria no suposarà gaires 
canvis en la forma de treballar i seguirà 
amb la mateixa filosofia. “La propera 
temporada l’afronto com totes i cada una 
de les que porto entrenant, res especial. 
Sent metòdic en el treball per assolir els 
objectius marcats”. Això sí, “haurem 
d’incrementar el volum d’entrenaments, 
tant físics com tècnics i tàctics per poder 
seguir sent competitius a la nova cate-
goria”.
La temporada passada va ser tot un èxit 
aconseguint per a l’entitat el Campionat 
de Segona. ”La clau ha estat el grup 
d’amics que s’ha format amb qualitat 
per competir a les diferents categories. 
L’equip el formaven 9 jugadors que la 
temporada anterior també havien estat 
Campions de Catalunya de Tercera Ca-
talana. Això, a més de tenir molt de mè-
rit, reafirma el nivell de qualitat tècnica i 

Foto: Miquel Creixell

Colegiales’ del 2007.  
La temporada passada va ser Campió 
de Catalunya amb el Sènior B a Segona 
Catalana, en una recta final apassionant 
per mantenir el liderat del grup per 

sobretot humana del  grup”.
Aquest any el primer equip del Bada-
lonès ha incorporat tres jugadors del 
Sant Andreu de Natzaret, Albert Riera, 
Chus Corella i Adrià Cid, i un jugador 
del CB Sant Josep, en Marc Fernández, 
jugadors amb experiència a Copa Cata-
lunya. 
“El que busco principalment en els 
equips que entreno és que tots els juga-
dors es sentin importants en benefici de 
l’equip, independentment del rol que tin-
guin. Cada equip és diferent i m’adapto 
a les característiques dels jugadors  per 
buscar l’estil adequat i poder treure el 
màxim rendiment del grup.”
Tant el sènior dels dimonis com la resta 
de l’Associació Esportiva Badalonès en-
caren amb molta il.lusió una temporada 
especial on es commemoren aquests 25 
anys unint esport i formació.



Edita: Enter Gestió Comunicativa, S.L Direcció: Ivan Rodríguez, direccio@gestiocomunicativa.com · Redacció: Javier Torres · Bernat López · Sònia Ribó 
Toni Santiago · Albert Fibla · José Luis Barceló · Fotografia: Charly Mula · Toni Aguilar · Maquetació: Marc Gasau · Publicitat: Eduard Monterde, publicitat@
gestiocomunicativa.com · www.diaridebadalona.com · Redacció: redaccio@diaridebadalona.com 93 383 94 93 · Impressió: ‘Gràficas de prensa diaria 
S.A.’ · Dipòsit legal: B-39.671-2004. La publicació no es fa responsable de les opinions i els articles dels seus col·laboradors.

membre de:

El comerç de 
Bufalà celra 
una jornada 
festiva plena 
d’activitats
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Cap de 
setmana de tapes

La platja dels Pescadors acull la 4a edició del Badalona Tapes & Midnight Bath

Foto: Fòrum de Turisme / Arxiu
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